
Styrelsemöte 2007-03-04 
 
Deltagare: Annacarin H, Henrik B, Tuija J, Cine L-J, Mathias C, Conny E, Peter G, Henrik N 
och Jorma E. 
 
 
1.   Godkännande av dagordningen. Övriga frågor. 
 Annacarin hälsar alla välkomna och särskilt då Conny och Peter från valberedningen. 
 
2.   Årsmöte/årsfest. Vilka val ska göras, etc. 
 Ordförande och kassör väljs på årsmötet. Även firmatecknare väljs. 
 Tuija vill lämna över kassörsjobbet och vill även ställa sin post i styrelsen till förfogande. 
 Henrik B har nämnts som lämplig ersättare, men han avböjer kassörsposten. 
 Mathias, Cine, Jorma och Henrik N tillfrågas, men samtliga tackar nej till kassörsposten. 
 Även Stefan och Mats kommer tillfrågas. 

Andra förslag som kommer upp är Rolf Karlander, Anna Karlsson, Eva Blomgren och Per 
Hansen. Valberedningen jobbar vidare med att hitta en ny kassör. 
Valberedningen utser även två ledamöter till Sponsor- och ekonomikommittén. 
 
Årsmöte lördag 28/4 kl. 15.00. Konstituerande möte kl. 16.00. Årsfest kl. 18.30. 
Cine L-J (Sammankallande), Eva-Marie H, Karin E och Helena G ingår i festkommittén. 
Utskick till medlemmarna senast 10/4. Annacarin ordnar utskicket. 

 
3.   Föregående styrelseprotokoll. Genomgång. 
 Stereon. Diskuteras på nästa möte, eftersom Stefan inte var på mötet. 
 Overallerna. Tas upp på nästa möte, eftersom Mats är på USM. 
 Henrik N har en stipendietavlan på gång. 
 Troligtvis åker även Annacarin på Smålands BF´s årsmöte. 
 Mathias informerar tränarna om Anders Frisk´s föreläsning torsdag 8/3. 
 
4.  Ekonomifrågor / sponsorer. 
 På kontot 2007-03-04: 487.389,86 kr. 
 Exir, SCA och TN Bygg har inte betalat än. 
 101.000 kr har kommit in från sponsorerna. 
 Finnvedscupen kommer sluta med ett minusresultat på ca 2.500 kr. 
  
5.   Investeringar. 
 Stereon. Diskuteras på nästa möte, eftersom Stefan inte var på mötet. 
 
6.   Overallerna. Tilläggsbeställningar? 
 Overallerna. Tas upp på nästa möte, eftersom Mats är på USM. 
 
7.   Lokalfrågor. 
 Fasadskylt. Henrik B ihop med intendenterna presenterar ett förslag på nästa möte. 
 
8.   John och Ninas minnesfond. Stipendieutdelningen. 
 Oskar Ekefäll fick stipendiet. 
 Annacarin fick mail från Carina Karlander om att det inte stod nått i VN om stipendiet. 
 Annacarin pratar med Mats om att ta hit VN, för ett reportage. 
 



9.   Information från tränarna. Klubbtävling? 
Ev träningsläger på annan ort vid säsongsstarten efter sommaren. Rydaholm har nämnts 
som tänkbar ort. Föräldrarna måste engageras vid lägret. Cine föreslås vara 
sammankallande. 

 
10. Finnvedscupen. Så gick det. 
 Tävlingen flöt mycket bra. 
 Gruppen som har hand om priserna måste styras upp bättre till nästa år. 
 Kanske vi kan sälja ännu fler lotter och mer i kafeterian till nästa år. 
 En ”fest” på kvällen efter tävlingen föreslås. Tuija tar på sig att ordna det till nästa år. 
 
11. Skrivelser och rapporter. 
 Inget att rapportera. 
 
12. Kurser och konferenser. 
 Inget att rapportera. 
 
13. Födelsedagar. 
 Gillis Collbo, 70 år 28/10. Kort ska skickas. 
 Roger Wilsson, 40 år 28/10.  
 Stig Axelsson 75 år 8/5. Cine ordnar en blomma. 
 
14. Nästa möte. 
 Nästa möte är satt till 11/4 kl. 19.00 i klubblokalen. Annacarin ordnar fika. 
 
15. Övriga frågor. 
 Henrik N deltog i Veteranlandskamp mot Finland, i Finland. Finland vann med 4-3 och 

Henrik förlorade sin match.  
Det kan bli aktuellt med fler veterantävlingar framöver och styrelsen är positiv till att 
stötta det ekonomiskt.  
 
Frågan om traktamente till de aktiva kom upp. Tränarna tar upp det vid sitt nästa möte och 
återkommer med ett förslag till styrelsen. Annacarin ser över vilka regler som gäller och 
presenterar det på nästa möte.  
 
Roger har kontakt med en städfirma som har erbjudit sig att grovstäda två gånger om året, 
mot att det får en skylt i lokalen. Styrelsen är positiv och Henrik N meddelar Roger, som 
även får till uppgift att kolla ifall exempelvis duscharna behöver hetvattentvättas. 
 
 

 
 
Vid pennan  
 
Mathias Carlsson 
 


